
Provincie Flevoland  
 

T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen Beheer en Onderhoud 
 
Datum: 10 januari 2024  
 
 
Geachte Voorzitter,  
 
Tijdens de commissie Economie, Mobiliteit en Samenleving van 22 november jl. is een eerste 
toelichting gegeven op het Strategisch Uitvoeringsprogramma beheer, onderhoud en 
vervangingsinvesteringen infrastructuur Flevoland.  
 
Uw ambtenaren hebben tijdens deze sessie aangegeven dat er bij de aanbesteding van contracten 
voor beheer, onderhoud en vervanging van infrastructuur aandacht is voor circulair, schoon en 
emissieloos bouwen.  
 
Hoe dit precies gebeurt is tijdens deze sessie niet duidelijk geworden. Naar aanleiding van deze 
toelichting en overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie D66 
de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten: 
 
1. Welke doelen streeft het College na op het gebied van circulair, schoon en emissieloos bouwen?  
2. Hoe worden het realiseren van deze doelen geborgd in de aanbesteding van contracten? 
3. Op welke wijze wordt circulair,schoon en emissieloos bouwen meegewogen in de aanbesteding 

van contracten? Kunt u hiervoor de concrete contractsbepalingen delen? 
4. Welke eisen stelt u aan opdrachtnemers op het gebied van circulair, schoon en emissieloos 

bouwen? Kunt  u hiervoor de concrete eisen delen? 
5. Bent u bekend met het Convenant Schoon en Emissieloos bouwen, op 23 november jl. 

gepubliceerd in de Staatscourant, welke het IPO namens de provincies heeft ondertekend? 
6. Wordt met uw aanpak de afspraken en doelen uit het Convenant Schoon en Emissieloos bouwen 

gerealiseerd? Zo ja, kunt u aangeven hoe dat gebeurt? En zo nee, waarom niet?  
 
Namens de fractie van D66, 
 
 
Tiko Smetsers, fractievoorzitter 


